
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

ZA MIESIĄC LISTOPAD 2019 R. 

 

Komisja KOKiS spotkała się podczas trzech posiedzeń: 07.11, 21.11, 28.11.2019 r. 

 

Dnia 07.11.2019 r. omawiane były następujące tematy: 

1.  Analiza regulaminu przyznawania stypendiów sportowych. 

2.  Analiza regulaminu przyznawania dotacji klubom sportowym. 

3.  Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych w zakresie działania komisji: 

 projektowanie zespołu szkolno-przedszkolnego w Krzeptowie, 

 I etap budowy przedszkola na ul. Drzymały 

 bieżące remonty szkół – 100,000 złotych 

4.  Analiza wniosków do budżetu gminy na rok 2020. 

5. Sprawy różne: 

prośba rodziców dzieci uczęszczających do SP w Małkowicach o sprawdzenie, czy jest 

możliwość funkcjonowania dziennika elektronicznego w ww. placówce. 

 

wniosek: KOKiS zwraca się z prośbą o udzielenie informacji dotyczącej funkcjonowania 

dziennika elektronicznego w szkołach na terenie gminy Kąty Wr. 

 

Dnia 21.11.2019 r. podjęto następujące tematy: 

1. Informacja w zakresie organizacji wypoczynku zimowego. 

                 - w okresie ferii zimowych 2019 

2. Analiza projektu budżetu na rok 2020 w zakresie działalności komisji. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

 w sprawie zmiany uchwały nr XLII/536/18 z dnia 24 maja 2018 r. w sprawie wysokości 

oraz zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, 

kluby dziecięce oraz zatrudniających dziennych opiekunów na terenie gminy Kąty 

Wrocławskie - opinia pozytywna. 

4. Sprawy różne: 

 odbyło się spotkanie z dyrektorem Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Zachowicach 

oraz prezesem Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Wsi Zachowice i Okolic. Panowie 

przedstawili obecną sytuację szkoły. Sposób funkcjonowania placówki oraz wizję 

funkcjonowania szkoły w ciągu najbliższej przyszłości. Przekazali nam priorytety 

remontowe dotyczące budynku gminnego, w którym znajduje się szkoła. 



 odbyło się spotkanie z architektem, który opracował projekt naprawy dachu kościoła w 

Smolcu wraz z jego konstrukcją. 

 podjęto dyskusję na temat podziału kwoty przeznaczonej na dofinansowanie kościołów. 

Na posiedzeniu ustalono, że kwota zostanie podzielona osobną uchwałą. 

5. KOKiS opiniowała Roczny Program Współpracy Gminy z Organizacjami Pozarządowymi 

w 2020 roku - opinia pozytywna. 

 

Dnia 28.11.2019r. Tematem posiedzenia była: 

1.    Analiza regulaminu korzystania z gminnych boisk sportowych - opinia pozytywna 

 

wniosek: o stworzenie regulaminu, na wzór regulaminu wynajmu świetlic wiejskich, 

określającego stawki i zasady wynajmu sportowych boisk gminnych. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
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